



Born in Hong Kong, Iris Ho started her vocal training while she was studying in secondary school. After completing her secondary education, she entered the Hong Kong Academy for Performing Arts majoring in vocal studies and graduated in 2010. In 2013, She obtained her second Degree in Bachelor of Music in Hong Kong Baptist University. She taught by the renowned soprano Ms Katusha Tsui-Fraser and Ms Yuki Ip and Ms Chan Siu Kwan.

Iris is a member of Cantoria HK which is established by HKBU and with the group gave several performances in Hong Kong and Beijing. Also, she was awarded a scholarship from Italian Cultural Center in 2012.

何君遜，女，生於香港。

何氏於中學畢業後於進入香港演藝學院主修聲樂，跟隨著名女高音徐慧，葉葆菁以及陳少君女士學習，並於 2010 年以優異的成績本科畢業。2010–2013 年，何氏於香港浸會大學音樂系攻讀第二個學位，主修聲樂，並取得榮譽音樂文學士學位。

何氏是香港浸會大學室樂合唱團的成員，並多次於香港及北京演出。此外，她在 2012 年被意大利文化協會授予獎學金到該國進修。